

Call for Registration – The 42nd ETRA International Conference

敬邀參加第42屆ETRA國際英語教學研討會

敬啟者您好,

國立臺灣師範大學英語學系將於2025年10月17日-18日,於國立臺灣師範大學和平(II)校區圖書館校區舉辦「第42屆ETRA國際英語教學研討會」,此次研討會主題為「Rethinking ELT in the Age of AI人工智慧時代的英語教學反思」。將於2025年8月1日開放報名。

Dear Sir/Madam,

We are pleased to invite you to participate in the 42nd ETRA International Conference on English Teaching and Learning "Rethinking ELT in the Age of AI", organized by the English Department of National Taiwan Normal University (NTNU) and generously guided and supported by the English Teaching and Research Association, Taiwan (ETRA). The registration starts from August, 1

報名資訊 Register Information

早鳥報名 Early bird registration: from August 1 to September 10

一般報名 Regular registration: from September 11 to October 6

報名網址 Registration Site

會議資訊 Conference Information

會議日期 Date: October 17-18, 2025

會議地點 Venue:

國立臺灣師範大學和平(II)校區圖書館校區

臺北市大安區和平東路一段 129 號

NTNU Main Library & Bo-Ai Building, NTNU He-Ping (II) Campus 129, Section 1, Heping E. Rd., Taipei City 106, Taiwan

研討會網站 Conference Website

若有任何疑問,歡迎來信聯繫: etra2025@ntnueng.tw

For further requests or questions, please contact: etra2025@ntnueng.tw

敬祝 順心 Warm regards,

第 42 屆 ETRA 國際英語教學研討會

The 42nd ETRA International Conference Committee

國立臺灣師範大學英語學系 敬上

English Department, NTNU